

July 28, 2019

Call to Worship: 2 Chronicles 7:14 If My people who are called by My name will humble themselves, and pray and seek My face, and turn from their wicked ways, then I will hear from heaven, and will forgive their sin and heal their land.

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am, Offering will go to Feed the Children

Membership Class 10:00am

Order of Service

Praise & Worship/Singing		Mr. John K Froese
Welcome/Announcements		Mr. Kevin Reimer
Congregation (Offering)		Mr. John K Froese
Message	(A Healthy and Blessed Life)	Pastor Ruben Mercado
Closing Song/Blessing		Mr. John K Froese/Pastor Ruben Mercado

Activities for the Week of July 28-August 3

- ❖ Today 6:30pm Evening service with Ruben Mercado at the City Park
- ❖ Tuesday 7:30pm Baby Shower (Boy) for Helena Neufeld at the Fellowship Hall, all Ladies please bring a snack
- ❖ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at Fellowship Hall
- ❖ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Peter and Tina Reimer, they are blessed with a baby Boy Jeremiah Bryan born July 17th.
2. We have the privilege of having Ceasar Dyck here, he is offering guitar lessons for anyone who is interested. Sign-up forms are in the Lobby or contact the office at 432-758-0059.
3. August 7th at 9:00am will be Sewing Circle, devotions Mrs. Annie Penner.
4. August 9th-11th will be Couples Retreat, the speaker is going to be Dick Unrau, sign-up forms are in the Lobby, on our website and MEC App, the deadline to sign-up is August 4th.
5. SMS is taking applications for 2019-2020 School year, please go by the school office and pick up an application.

Pray For...

1. Peace and comfort for Lebenswasser Church, and all those who lost a loved one this past week.
2. Complete healing for the ones that are overcoming their health issues.
3. The youth that attended youth retreat to stay strong in their new commitments for Christ.

Juli 28, 2019

Aufruf zur Anbetung: 2 Chronik 7:14 Und mein Volk sich demütigt, das nach meinem Namen genannt ist, dass sie beten und mein Angesicht suchen und sich von ihren bösen Wegen bekehren werden: so will ich vom Himmel hören und ihre Sünde vergeben und ihr Land heilen.

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am, Das Opfer geht nach Feed the Children

Mitgliedschaftsklasse 10:00am

Programm des Gottesdienstes

Lob & Anbetung/Gesang		Mr. John K Froese
Willkommen/Bekanntmachungen		Mr. Kevin Reimer
Versammlung (Opfer)		Mr. John K Froese
Botschaft	(Ein Gesundes und Gesegnetes Leben)	Pastor Ruben Mercado
Schlusslied/Segen		Mr. John K Froese/Pastor Ruben Mercado

Pläne für diese Woche von Juli 28-August 3

- ❖ Heute 6:30pm Abendgottesdienst mit Ruben Mercado beim City Park
- ❖ Dienstag 7:30pm Baby Shower (Boy) für Helena Neufeld im Gemeinschaftsaal, alle Frauen bitte bringt einen Imbiss
- ❖ Mittwoch 7:30pm Bibel Stunde/Jugend im Gemeinschaftssaal
- ❖ Samstag 7:00am Männergebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Gratulation an Peter und Tina Reimer, sie würden mit einem Jungen Jeremiah Bryan gesegnet, geboren den 17. Juli.
2. Wir haben das Vorrecht Ceasar Dyck hier zu haben, er bietet Gitarrenunterricht für alle Interessierten an. Anmeldeformulare sind im Foyer oder kontaktieren Sie das Büro unter 432-758-0059.
3. Den 7. August um 9:00am wird Nähverein sein, Andacht mit Frau Annie Penner.
4. Den 9.-11. August ist Pärchen Freizeit, der Redner wird Dick Unrau sein, die Anmeldeformen sind im Foyer, auf unserer Website und MEC App, der Anmeldeschluss ist den 4. August.
5. SMS akzeptiert Bewerbungen für das 2019-2020 Schuljahr, bitte melde dich im Schulbüro und nimm eine Bewerbung mit.

Betet Für...

1. Frieden und Trost für die Lebenswasser Kirche und alle, die in der vergangenen Woche einen geliebten Menschen verloren haben.
2. Vollständige Heilung für diejenigen, die ihre gesundheitlichen Probleme überwinden.
3. Die Jugendlichen, die an die Jugendfreizeit teilnahmen, dass sie stark bleiben in ihr neues vornehmen für Christus.

Mennonite Evangelical Church

Email: mecsecretary0059@gmail.com

Website: www.mecseminole.org

Office #: 432-758-0059

Asst. Pastor Jake Fehr Office Hours
Wednesday, Thursday, and Friday 9:00am-4:00pm

Pastor Diedrich Harms Office Hours

Available for Coffee & Breakfast

Monday: Time Off

Tuesday: 9:00am-4:00pm

Wednesday: 9:00am-4:00pm

Thursday: 9:00am-4:00pm

Friday: 9:00am-4:00pm

Mrs. Judy Harms on Wednesday

Attendance

Sunday Service

English Service: 123

Sunday School: 98

German Service: 362

May God Bless You

Notes

Lined area for notes with 20 horizontal lines.

Welcome to MEC
405 NW 23rd St